
Bolystprosjektet i Henning  

Utgangspunktet for tiltakene er en framtidskveld holdt i bygda, videre at en arbeidsgruppe bearbeidet tiltakene. Kartfesting og forslag til 

ansvarsdeling og tidsplan ble utarbeidet 2. desember i en bredt sammensatt gruppe. Neste bolystmøte er planlagt til 3. februar 2016. Tiltakene er satt 

opp i prioritert rekkefølge i forhold til hva som er viktigst å få gjennomført totalt sett. Videre viser fristene for ferdigstilling at det er enkelte tiltak som 

er lettere å få gjennomført raskt og som tas tak i fort. På «Status» er det skrevet inn innspill fra Stina Musum og noe oppdatering som er skjedd i 

Steinkjer kommune i etterkant av arbeidsmøtet 2.12. Frank Bjerkan er kontaktperson for arbeidsgruppa i Henning, i Steinkjer kommune er det Grete 

Waaseth som koordinerer fagteamet som skal bistå Henning i dette arbeidet med stedsutvikling og bolyst. Neste arbeidsmøte 3. februar 2016.  

Oppgave - tiltak Status Ansvar lokalt Andre 

kontaktpersoner 

Frist for 

ferdigstilling 

1. Flerbrukshall og helhetlig 

plan for skoleområdet 

Gunvor Aursjø og Grete W har gjennomgått bolystarbeidet 

i Henning. Gunvor er med dette kjent med at den lokale 

arbeidsgruppa er opptatt av at: 

a. anbudet som sendes ut ad. utbygging Skarpnes 

skole inneholder tydelig beskrivelse av at det i 

prosjekteringen skal legges til rette for senere 

utbygging av flerbrukshall  

b. det innhentes arkitekttegninger for flerbrukshallen 

c. det lages en helhetlig plan for området skole/ 

flerbrukshall/ samfunnshus, som omfatter 

lekearealer, oppgradering av grusbanen og 

avklarte trafikkforhold og parkering (biler, busser 

og varetransport).  

Arbeidsgruppa får svar fra Gunvor på disse punktene. 

Resten av diskusjonen tar vi når vi treffes igjen 3. februar. 

Kommunen sender ut anbudet i mellomtida, slik at 

prosjekteringen av skoleutbyggingen ikke blir forsinket. 

Frank Bjerkan Gunvor Aursjø 

overordnet ansvar 

- koordinerende  

 

Marthe Veie - 

arealplanoppgaver 

 

 

 

 

 

 

Anita Saugestad - 

spillemidler 

Desember 2018 

2. Gangveg til skolen I reguleringsplanen er det inntegnet gangveg fra Henningvegen 

og opp til krysset Rølivegen/Kirkhenningvegen (opp mot skolen). 

Det som bør gjøres er å trekke gangvegen et stykke lengre bort, 

til barnehagen. For både barna fra det nye feltet, SFO-barna og 

delvis også barna fra "gammel-feltet" går nå derfra og til skolen, 

og selvsagt også til fotballbanen på fritiden.  

Stina Musum Marthe Veie  

Statens Vegvesen? 

 

 

August 2016 



Mitt forslag er derfor å anordne gangveg fra Krysset 

Henningeveg/Rølivegen og helt fram til barnehagen, og samtidig 

legge asfalt på den siste biten bort til barnehagen. Det må 

vurderes å legge gangveg også opp til skolen da de som kommer 

fra nyfeltet ikke går stien opp til skolen, men tar korteste veg 

opp langs Rølivegen. Det er veldig skummelt da det er smalt og 

en ekkel blindsone for de som kommer fra Rølisiden med bil. 

Eventuelt må det lages et tydelig gangoverfelt med lys og skilt 

slik at det blir naturlig å følge gangvegen og gå derfra til stien 

opp til skolen. En bom bør kanskje også anordnes da enkelte av 

skolens ansatte kjører opp stien. Dette har ikke vært et problem 

de siste tre mnd. 

3. Belysning langs skoleveg Belysning langs skolevei/gangvei er nødvendig, da det er helt 

mørkt, spesielt der hvor ungdommene står og venter på bussen 

til Steinkjer ungdomsskole ved Henningvegen er det tidvis veldig 

farlig. Man ser dem ikke i det hele tatt på vinters tid. 

Marina Pettersen Statens Vegvesen August 2016 

4. Belysning på skole området Dette oppleves som et akutt behov som må dekkes, det handler 

om å skape trygghet på skoleområdet - der det i dag er helt 

mørkt. 

Skole: Monica 

Rakvåg 

FAU: Hege N 

Larsen 

Ketil Lysheim Mars 2016 

5. A. Asfalt fra klubbhuset til 

Barnehagen 

B. Asfalt fra klubbhuset til 

kirken 

Vegen fra det krysset og videre mot barnehagen er svært dårlig 

og blir tungt belastet pga. trafikken til barnehagen. Denne biten 

må hvert år skrapes og opp-gruses på et trangt driftsbudsjett for 

VTP, og det er gode argumenter for å legge asfalt på den biten. 

A. Dag Olav 

Stølan 

 

B. Dag Olav 

Stølan 

Even Blengsli A. August 2017 

 

B. August 2017 

6. Oppgradering av grusbanen 

til et nærmiljøanlegg 

Her er ideen å lage til et helårlig nærmiljøanlegg. Siri Alette Aurstad Anita Saugestad - 

midler 

Desember 2018 

7. Mer trafikksikker løsning 

ved skolen (biler, buss, av- 

og påstigning, 

parkeringsplasser) 

Her er målet en løsning som gjør at skolegården blir fri for 

trafikk. 

FAU v/Inge Nilsen Marthe Veie August 2017 

8. A. Skiltløsninger i Henning  

 

B. Skilt på skolen 

A. ønskelig med en helhetlig skiltplan for hele Henning. Viktig 

med gode skilt til skolen 

B. Skilt med navn på skolen ble besluttet iverksatt som en gave 

fra Henning IL 2.12. 

A. Geir Inderdal 

 

B. Geir 

Inderdal/Tor 

Borgan 

A. Vegvesenet og 

Per Stølan 

B. Ketil Lysheim 

A. August 2016 

 

B. Februar 2016 



 

Bolystgruppa i Henning 2. desember 2015: 

 

Siri Alette Aurstad, siri.alette.aurstad@norconsult.no 408 73 734 

Geir Inderdal, geirinderdal@hotmail.com 919 10 606 

Per Gunnar Moe, pgm@online.no 975 55 501 

Monica Rakvåg, monia.rakvag@steinkjer.kommune.no 99 78 81 61 

Lisbeth Krokstad, bizlett@gmail.com 911 02 600 

Tor Borgan, torborgan@hotmail.com 95 25 95 55 

Frank Bjerkan, frank_bjerkan@outlook.com 400 66 223 

Marina Gjertsen Pettersen, marinape@online.no 47 28 42 72 

Inge Nilsen, ce-roeli@online.no 930 50 900 

 

Stina Musum, Stina.Musum@steinkjer.kommune.no (kunne ikke møte denne kvelden, men hadde meldt innspill på mail) 

Dag Olav Stølan, dagolav@granstubben.no (kunne ikke møte denne kvelden) 

 

Grete Waaseth, grete.waaseth@steinkjer.kommune.no 950 70 221 

Astrid Skogseth Fuglesang. Astrid.fuglesang@steinkjer.net 406 17 590  

 

 

9. Grusing av skolegården  Saken ble meldt inn av elevrådet. Det er tatt kontakt med 

teknisk avd. i kommunen. Det er lappet hull. Det er behov for 

mer grus til våren. 

Monica Rakvåg Jon Erik Brandsegg Desember 2015 

 

Våren 2016 

10. Nett over ballbingen Meldt inn fra elevrådet. Idrettslaget eier av ballbingen.  Per Gunnar Moe Anita Saugestad Mai 2016 

11. Boligutvikling Kommunen har fem tomter for salg ved barnehagen i Henning. 

De kommunale boligtomtene er presentert på kommunens 

hjemmeside under menypunktet "bo i steinkjer" (bla litt ned på 

sida og klikk på kartet, så får du opp ei liste over alle kommunalt 

eide boligområder, med lenke til reguleringsplankart). Det er 

Steinkjer Tomteselskap som administrerer og selger de 

kommunale tomtene. Kontaktinformasjon dit er oppført nederst 

på sida. 

? Marthe Veie  
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